
Jaarvergadering 2022 Contactcommissie Oostknollendam 

 

met het College van burgemeester en wethouders van de gemeente 

Wormerland  

 

9 november 2022 om 20.00 uur in Dorpshuis Oostknollendam 

 

Agenda  

 

1. Opening door de voorzitter 

Moment van stilte voor meneer Hartman,  lid van de contactcommissie. 

 

2. Mededelingen vanuit het college 

- Voorstelronde door college 

3 

3. Mededelingen contactcommissie 

 

- Bijdrage restauratie van de authentieke toegangspoort bij de begraafplaats.  

Donatie heeft inmiddels plaats gevonden. 

 

- Kerstboom.  

Kerstboom komt vanuit de cc.  

 

- Minibieb buiten op centrale plek in het dorp. Dorpsplein oude boom met bank.  

Deze wordt op dit moment gemaakt. 

 

- Jaarlijks terugkerende zaken zoals kinderactiviteiten (bijv. filmmiddag).  

Afgelopen 2 jaar niets plaatsgevonden i.v.m. corona, misschien dit jaar, waarschijnlijk 

volgend jaar. 

 

- Het vervangen/opknappen van de borden bij binnenkomst in Oostknollendam “Denk aan 

onze kinderen”.  

Ontwerp voor gemaakt, worden nu gemaakt en binnenkort geplaatst. 

 

- Aanvraag en aanschaf betonnen tafelvoetbal tafel.  

Voetbalvereniging gepolst voor locatie. Een nieuwe locatie wordt nog gezocht. 

 

- Vernieuwen van de speeltoestellen speeltuin Slijckershorn.  

Onderhoud wordt gedaan volgens regulier onderhoud. 

  



- Verkeersdrempel, verkeersveiligheid.  

Borden zijn aangepast, ook in combinatie met de asfaltwerkzaamheden 

 

- Nieuwbouw Sluisstraat (werkzaamheden, werkverkeer, omwonenden en parkeerplaatsen). 

Er komen 2 bouwbruggen, 1 voor bouwverkeer 1 voor plaatselijk verkeer, de parkeerplaatsen 

op het terrein die worden in het bouwplan opgenomen. 

ACTIE: Tekening aanleveren wat betreft de locatie van de bouwbruggen voor de cc.  

 

- Poelweg, Oekraïne. Burgemeester geeft uitleg van de beginsituatie zoals de sporthal in 

Wormer. 

In Wormer is een pand omgebouwd voor 30 mensen. Er is nu een plan gemaakt voor 3 

groepen, Oekraïners, spoedzoekers (Wormerlanders) en statushouders. De provincie staat 

ervoor open maar deze moet nog een definitief besluit nemen aangaande de Poelweg. Het 

plan zit nog in een ontwikkelfase. Wanneer de provincie akkoord is komen we in de volgende 

fase en wordt u meegenomen. 

 

4. Rondvraag 

Hoort u geluiden over energie armoede? 

Weinig tot geen info vanuit Wormer Wonen om huidige huurwoningen te verduurzamen. 

Mogelijk een proefwoning voor verduurzamen, input vanuit een cc lid. 

 

Illegale boten in de Zaan, hoe zit dit? 

We zijn momenteel aan het kijken wat de status is van alle boten. 

 




